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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részér e
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Simicskó István honvédelmi miniszterhe z

„Mennyit költöttek már el a 650 mílliárdból?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés Honvédelmi és rendészeti bizottsága március elején 650 milliárd forinto s
közbeszerzés alóli mentesítésrő l döntött, mely a honvédelmi és rendészeti tárcát is érinti .

Ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon a következ ő kérdésekre (amelyek kifejezetten a z
összegekre és a szerződések darabszámára vonatkoznak, így minősített adatot nem érintenek, é s
nem esnek a honvédelmi törvény szerinti „nem nyilvános”, egyébként nem létez ő kategóriába
sem, így nyugodtan válaszolhat) :

1. Az említett 650 milliárdból pontosan mekkora összeget használhat fel a honvédelm i
tárca?

2. Ebből mekkora összegre vállaltak már kötelezettséget ?

3. Mekkora összeget fizettek már ki ebbő l 2018. március 31-ig?

4. Hány darab szerz ődést kötöttek már (aláírással hitelesítve) az említett összeget érint ően?

Budapest, 2018. március 20 .

Demeter Márta
(LMP)
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